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Puigcerdà aprofitarà el centenari de 
l’arribada del tren per tornar a reclamar 
millores a la línia 

 

A finals d’aquest any se celebrarà el centenari de l’arribada del tren a 
Puigcerdà. És per això que l’Ajuntament de la vila prepara diferents propostes 
culturals per commemorar aquesta fita tan important per Puigcerdà i per 
Cerdanya. Concretament, està treballant en l’edició d’un llibre que repassarà la 
història de l’arribada del ferrocarril. Serà una publicació escrita per diversos 
autors que també comptarà amb fotografies de l’època. 

L’alcalde de Puigcerdà, Albert Piñeira, ha explicat que “bàsicament servirà per 
explicar el què va significar l’arribada del tren a Puigcerdà, no només des d’un 
punt de vista de millora de les comunicacions sinó també des d’un punt de vista 
turístic i econòmic, també sobre l’impacte que va tenir la part més d’enginyeria i 
de construcció, en definitiva, tot el que té a veure amb la història de la línia”. 
Piñeira ha detallat que el llibre “està pensat perquè sigui molt pedagògic i 
educatiu, destinat al gran públic”. 

A més, l’àrea de cultura del consistori també prepara una exposició fotogràfica 
que se situarà al vestíbul de l’estació de tren, per tal que tots els viatgers 
puguin conèixer aquesta part de la història de la vila. De fet, la intenció és que 
una part de l’exposició sigui permanent. La mostra comptarà amb algunes de 
les imatges del fons municipal que estan dipositades a l’Arxiu Comarcal de 
Cerdanya i de donacions de particulars. 



Per la seva banda, l’editorial Efadós també prepara l’edició d’un llibre fotogràfic 
dedicat al centenari de l’arribada del tren. 

Una reclamació histórica 

A banda del llibre i de l’exposició, l’Ajuntament organitzarà un acte institucional 
per commemorar aquesta efemèride, on convidarà representants d’Adif i Renfe. 
Aprofitarà l’ocasió per continuar reclamant millores a la infraestructura. 

En aquest sentit, Piñeira ha indicat que “evidentment, aquesta efemèride també 
ens ha de servir per seguir reclamant la millora del tren, ja que és una de les 
reivindicacions més històriques de la vila i la comarca”. Per tant, ha afegit, es 
vol “que l’efemèride serveixi per commemorar aquest fet històric però, a la 
vegada, perquè es torni a situar a l’agenda política la necessitat estructural de 
millora de la línia, que és el que vol l’Ajuntament”. 


